
 

 

 

 

Z á p i s n i c a 

 

zo 7. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Nesvadoch 

konaného dňa 26. 6. 2003 v Nesvadoch. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 Z á p i s n i c a 

 

zo 7. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Nesvadoch 

konaného dňa 26. 6. 2003 v Nesvadoch. 

 

P r í t o m n í : 

Z 13 poslancov OZ boli prítomní 12 poslanci. 

Prezenčná listina je priložená k originálu zápisnice. 

N e p r í t o m n á : 

Mládenczová Irena. 

 

Okrem toho sa zasadnutia zúčastnil JUDr. Jozef Haris - starosta obce, Ing. Luca J. - prednosta 

OcÚ,  Holop F.-riaditeľ MKS,  Ing. Ferenczová K.-hlavná kontrolórka obce, Šuba O.-pracovník 

OcÚ Nesvady, Nagy Imrich - vedúci majet. odd. OcÚ, Nagy Š. - za VPS.  

 

P. starosta po zistení uznášaniaschopnosti privítal najprv v reči slovenskej a potom aj  

v maďarskej  prítomných poslancov  ako aj divákov pri televíznych obrazovkách a oboznámil  

ich s programom jednania 7. zasadnutia obecného zastupiteľstva.  

Zároveň informoval prítomných o podnikateľskom zámere talianskej firmy, ktorá má záujem 

v obci vybudovať výrobno-obchodný areál. Doporučil prejednanie tohoto bodu doplniť do 

programu jednania. 

                      

Zo strany poslancov k doplnenému programu jednania ďalšie pripomienky a návrhy neodzneli 

a preto p. starosta dal hlasovať o doplnenom programe jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

Za overovateľov zápisnice  p. starosta určil p. Németh Júliusa a p. Dudák Františka. 

Do návrhovej komisie boli zvolení: Ryšavá Marta, Haris Zoltán a Asztalos Jozef. 

P. starosta konštatoval, že je prítomných 12 poslancov a obecné zastupiteľstvo je 

uznášaniaschopné. 

 

P r o g r a m : 

 

1. Kontrola plnenia úloh, uznesení a interpelácií poslancov 

2. Správa o plnení rozpočtu obce k 31. 5. 2003 a návrh 1. zmeny rozpočtu obce 

      Nesvady v roku 2003 

3. Informatívna správa o investičných akciách obce Nesvady k 31. 5. 2003 

4. Informatívna správa za oblasť OBO a CO v podmienkach obce Nesvady 

5. Plán práce obecného zastupiteľstva a hlavnej kontrolórky na II. polrok 2003 

6. Schválenie odmien funkcionárom obce za I. polrok 2003 

7. Harmonogram zabezpečenia a program Nesvadských dní - september 2003  

8. Rôzne:  

- Správa o zabezpečení vymáhania pohľadávok obce Nesvady 

- Prejednanie zmluvy o zriadení spoločného obecného úradu obv. mesta Hurbanovo 

- Dom služieb - žiadosť nájomníkov o kompenzovanie škôd a ušlého zisku počas 

         výstavby 8 b.j. 



- Prejednanie žiadostí o postúpenie poľovného práva. 

- Ústna informácia o stave prác na ÚPN obce Nesvady-vyjadrenie ku Konceptu  

      ÚPN 

-     JUHO Contract-Csiba Július - žiadosť o predĺženie nájomnej zmluvy 

-     Eva Hrabovszká, N. Zámky - žiadosť o predĺženie nájomnej zmluvy 

- Oláh Ladislav, N.Zámky, Petőfiho 12 - žiadosť o prenájom nebytového  

      priestoru 

-    Beh Nesvady - Imeľ - žiadosť predsedu komisie športu o poskytnutí dotácie 

-    Bajčprodukt, s.r.o., Bajč - žiadosť o úpravu nájomného 

- Návrh predsedníčky sociálnej komisie na výmenu členky komisie 

- Palládio Consulting s.r.o., Bratislava - ponuka na výstavbu výrobno-obchodného 

areálu. 

          9.  Rozprava a interpelácia poslancov  

        10.  Návrh uznesenia 

        11.  Záver 

         

J e d n a n i e : 

 

        1. Kontrola plnenia úloh, uznesení a interpelácií poslancov 

- priložená k zápisnici 

Predkladá: prednosta OcÚ 

P. prednosta predniesol kontrolu plnenia úloh a uznesení. 

Pretože k prednesenej správe pripomienky a dotazy neodzneli, p. starosta dal hlasovať  

o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

2.  Správa o plnení rozpočtu obce k 31. 5. 2003 a návrh 1. zmeny rozpočtu obce 

      Nesvady v roku 2003 

- priložené k zápisnici 

Predkladá: prednosta OcÚ 

Prítomní poslanci k správe o plnení rozpočtu obce k 31.5.2003 nemali pripomienky 

a preto p. starosta dal hlasovať o bode A/ návrhu uznesenia týkajúceho sa plnenia rozpočtu 

obce Nesvady. 

Hlasovanie: všetci za. 

P. starosta vyzval poslancov, aby sa vyjadrili k predloženému návrhu 1. zmeny rozpočtu 

obce na rok 2003. 

Ing. Takács - sa opýtal, prečo sa znížil rozpočet na školy. 

P. starosta - vysvetlil, že zníženie je z dôvodu potreby zosúladenia prísľubu štátu na krytie 

nákladov potrebných na chod školských zariadení. Pri schvaľovaní rozpočtu na rok 2003 sa 

vychádzalo z potrieb škôl, ktoré teraz je potrebné zosúladiť so záväzným limitom 

stanoveným MŠ SR. 

Ing. Takács - prečo sa plánuje zvýšenie príjmov z predaja bytov, keď obec už byty predala 

                      užívateľom. 

                    - Z akého dôvodu sa zvyšujú výdavky na zimnú údržbu. 

                    - Prečo sú podstatne zvýšené výdavky na výpočtovú techniku a kde sú počítače. 

                    - Prečo správu predkladá prednosta OcÚ. 

                    - Na Dom tradícií doporučil ponechať pôvodných 750 tis. Sk. 

 P. prednosta - k zvýšeniu príjmov z predaja bytov dôjde z dôvodu, že majitelia bytov tieto 

                        byty predali v priebehu troch rokov od nadobudnutia vlastníctva k bytu, kedy 

                        obec má právo žiadať od majiteľov tú časť z ceny, o ktorú bola cena bytu 

                        pri predaji znížená. 



                      - Výdavky na zimnú údržbu sa zvyšujú z dôvodu, že už v minulom roku boli 

                         v dôsledku tuhej zimy plánované výdavky prekročené na údržbu miestnych 

                         komunikácií.  

                      - Na obecný úrad boli zakúpené nové počítače a použité boli presunuté do  

                         knižnice. 

                      - Správu predkladá z technických dôvodov on a nie p. Nagy. 

P. starosta -nedoporučil ponechať 750 tis. Sk, pretože rod. dom pre účely zriadenia 

                   Domu tradícií bol zakúpený za 350 tis. Sk a 100 tis. Sk sa plánuje na projektovú 

                   dokumentáciu a  na nevyhnutné opravy. 

Németh J. – súhlasil s návrhom p. starostu. 

Ing. Miškovič – riadok 62, 128, 129, 130, 153 a 177 – nesúhlasí sumár riadkov 

P. prednosta – vysvetlil  náväznosti jednotlivých riadkov. 

P. starosta – doporučil opraviť predložený materiál a opäť ho prejednať v mesiaci júl. 

                     O svojom návrhu dal hlasovať ak o upravenom bode II B1 návrhu uznesenia 

                      k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

Ing. Miškovič – komisia výstavby po prejednaní prijatia Prvého municipálneho úveru  

                          navrhuje bod II B2/a a b schváliť v zmysle predloženého návrhu uznesenia. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

 

3. Informatívna správa o investičných akciách obce Nesvady k 31. 5. 2003 

Predkladá: Šuba O.  

        - priložená k zápisnici 

 Németh J. – nákup autobusovej zastávky navrhuje schváliť a umiestniť ďalej od kaplnky na  

                     námestí, aby  námestie neslúžilo ako parkovisko. 

P. starosta – navrhol na júlové zasadnutie predložiť vypracovnú štúdiu námestia Slobody 

                     pre informovanosť poslancov a občanov. 

Ing. Takács – navrhol, aby  v obci boli osadené rovnaké autobusové zastávky a tiež súhlasil 

                       s návrhom p. Németha. 

Ing. Miškovič – navrhol do termínu Nesvadských dní dokončiť vonkajšiu fasádu stavby 8  

                           bytových jednotiek. 

                           Ďalej navrhol, aby pri budovaní ďalšej etapy kanalizácie v obci, bola  

                           kanalizácia položená predovšetkým na nám. Slobody, Jarkovej ulici  

                           a Obchodnej ulici a na Novozámockej ulici ju položiť až neskôr. 

                           Taktiež by bolo potrebné vypracovať návrh rozpočtu na zriadenie 

                           detského ihriska a údržbu telocvične. 

                           Okolie kultúrneho domu navrhol upraviť výsadbou stromčekov a  

                           okolie futbalového ihriska upraviť. Doporučuje vysadenie stále zelených 

                           porastov k oploteniu areálu. 

 

 Pretože viacej otázok a pripomienok zo strany poslancov neodznelo, p. starosta dal 

hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

4. Informatívna správa za oblasť OBO a CO v podmienkach obce Nesvady 

Predkladá: prednosta OcÚ 

       - priložená k zápisnici 

P. prednosta – oboznámil prítomných so záväznými predpismi na tomto úseku. 

Ing. Miškovič – navrhol pre službukonajúceho zabezpečiť mobilný telefón. 

P. prednosta – po referende bol zakúpený mobilný telefón na základe ponuky 



                        Okresného úradu v Komárne, ktorý bude použitý pre účely PO. 

         Predmetný obsah správy bol informatívny a boli s ňou oboznámení  

                         i televízni diváci. Boli vysvetlené základné pojmy za oblasť CO, aby  

                         sa tieto dostali do povedomia širokej verejnosti. 

 Nakoľko viacej otázok a pripomienok zo strany poslancov neodznelo, p. starosta 

dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

5. Plán práce obecného zastupiteľstva a hlavnej kontrolórky na II. polrok 2003 

Predkladá: prednosta OcÚ a hlavná kontrolórka obce 

       - priložené k zápisnici 

        Ing. Miškovič – navrhol plánované zasadnutie OZ  namiesto 28. 8.2003 zvolať 

                                   na 4. 9. 2003 z dôvodu účasti poslancov na slávnostnom zasadnutí 

                                   OZ obce Felsőszentiván v Maďarskej republike. 

        Németh J. – účasť poslancov na zasadnutí zastupiteľstva obce Felsőszentiván je  

                            potrebná a bolo by vhodné aby sa ho zúčastnil celý poslanecký zbor. 

        Ing. Takács – konštatoval, že po schválení návrhu Ing. Miškoviča, OZ zasadne týždeň 

                               pred Nesvadskými dňami. 

        Molnár Z. – navrhol zvolať augustové zasadnutie OZ na 27.8. 2003. 

         P. starosta – dal hlasovať o návrhu p. molnára 

         Hlasovanie: 6 za, 6 poslancov sa zdržalo hlasovania. 

         P. starosta  konštatoval, že návrh p. Molnára nebol schválený. 

         Ďalším hlasovaním bolo rozhodnuté, že zasadanie OZ sa bude konať 4. 9. 2003. 

         Hlasovanie: všetci za. 

 

6. Schválenie odmen funkcionárom obce za I. polrok 2003 

P. starosta – požiadal p. Becse Ota, zástupcu starostu, aby prevzal jednanie vo veci  

                    prejednania odmeny pre starostu obce. 

Becse O. – vyzval poslancov, aby predniesli svoje návrhy na výšku polročnej odmeny 

                   pre starostu obce. 

Ing. Takács – poslanecký klub SMK navrhuje pre starostu obce schváliť polročnú  

                      odmenu vo výške 50% základného platu. 

 Pretože iný návrh neodznel, p. Becse dal hlasovať o odznelom návrhu. 

Hlasovanie: všetci za. 

P. starosta – sa poďakoval poslancom za prejavenú dôveru a požiadal poslancov, aby 

                    predniesli návrhy na výšku odmeny pre zástupcu starostu obce. 

Ing. Takács – poslanecký klub SMK doporučuje zástupcovi starostu obce schváliť  

                      odmenu vo výške 50% základného platu. 

P. starosta – dal hlasovať o odznelom návrhu. 

Hlasovanie: l poslanec sa zdržal hlasovania, ostatní hlasovali za. 

P. starosta – požiadal poslancov, aby predniesli návrhy na výšku odmeny pre hlavnú 

                    kontrolórku obce. 

Ing. Takács – poslanecký klub SMK navrhuje hlavnej kontrolórke obce priznať odmenu 

                      vo výške 50% základného platu. 

 Pretože poslanci iný návrh nepredniesli, p. starosta dal hlasovať o prednesenom 

návrhu. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

7. Harmonogram zabezpečenia a program Nesvadských dní - september 2003  

 P. starosta – vyzval p. Németha, predsedu komisie kultúry, aby informoval o stave 

                      organizačného zabezpečenia Nesvadských dní.      



Németh J. – okrem už na minulom zasadnutí prejednávaného programu tejto akcie navrhol 

                     pre lepšiu informáciu občanov a hostí vytlačiť plagáty aj s programom. 

                     Taktiež je potrebné zo strany obce zabezpečiť pozvánky pre  

                     Hostí. Upresnený program poslanci obdržia na júlovom zasadnutí OZ. 

Ing. Miškovič – navrhol v nedeľu večer usporiadať pouličnú zábavu, v rámci nej ohňostroj. 

                           Taktiež navrhol aby predavači ľudových umeleckých predmetov boli 

                           oslobodení od poplatkov. Na slávnostné zasadnutie OZ navrhol pozvať 

                           úspešných podnikateľov z obce. 

       P. starosta – doporučil komisii kultúry do programu Nesvadských dní doplniť odznelé  

                            návrhy. Pretože iné návrhy a dotazy zo strany poslancov neodzneli, p. starosta 

                            dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

       Hlasovanie: všetci za. 

 

 

8. Rôzne:  

 

- Správa o zabezpečení zaplatenia a vymáhania pohľadávok obce Nesvady 

Predkladá: Nagy I., vedúci majet. a fin. od. OcÚ 

- priložená k zápisnici 

      Nagy I. – k správe dodal, že pohľadávky obce od firiem uvedených pod bodom 1. a 3. 

                      sú nevymožiteľné nakoľko v jednom prípade je platné súdne rozhodnutie ale  

                      firma nemá žiadny majetok a druhá je stále v likvidácii. 

      Ing. Takács – sa pýtal na výšky jednotlivých pohľadávok obce. 

      Nagy I. – komentoval vykázané pohľadávky v predloženej správe. 

      P. starosta – navrhol pripraviť zoznam pohľadávok jednotlivo za každého dlžníka, 

                           taktiež doporučil OZ neprijať správu  a uložiť vypracovanie konkrétnych 

                           opatrení na vymoženie pohľadávok. 

                           Navrhol úpravu návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania a zároveň dal 

                           o upravenom návrhu aj hlasovať. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

- Prejednanie zmluvy o zriadení spoločného obecného úradu obv. mesta Hurbanovo 

- fotokópia priložená k zápisnici 

      P. starosta – doporučil doplniť bod 4 do zmluvy v čl. 5, administratívne zmeny – upraviť  

                          číslovanie. 

      Németh J. – sa pýtal, či spoločný obecný úrad rozhoduje z hľadiska obce v ktorej sa 

                           nachádza stavba. 

      P. starosta – spoločný úrad zabezpečuje len odbornú časť servisu stavebného konania, 

                           schvaľuje obec a rozhodnutia podpisuje starosta príslušnej obce. 

  Nakoľko návrh zo strany poslancov k predloženej zmluve neodznel, p. starosta  

      dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

- Dom služieb - žiadosť nájomníkov o kompenzovanie škôd a ušlého zisku počas 

výstavby 8 b.j. 
Ing. Miškovič – komisia výstavby navrhuje všetkým žiadateľom znížiť nájomné o 30% 

                           a Ing. Šárimu a p. Kovácsovej znížiť nájomné o ďalších 10%. 

 Pretože zo strany poslancov iný návrh neodznel, p. starosta dal hlasovať 

o predloženom návrhu. 

Hlasovanie: všetci za. 

 



- Prejednanie žiadostí o postúpenie poľovného práva. 

P. starosta – nakoľko sa vo veci ešte nerozhodlo, doporučil tento bod jednania preložiť 

                     na júlové zasadnutie OZ. Zároveň dal hlasovať o svojom návrhu. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

- Ústna informácia o stave prác na ÚPN obce Nesvady-vyjadrenie ku Konceptu ÚPN 

P. starosta – konštatoval, že do 6. 7. 2003 je možné Koncept ÚPN pripomienkovať. 

Ing. Miškovič – sa pýtal, či sa neuvažuje o zmene v smerovaní štátnej cety vynechaním  

                          ul. Jarková a ponechaním pôvodnej trasy. 

P. starosta – nakoľko ÚPN týkajúci sa štátnej cesty platí už viac ako 20 rokov a o štátnej 

                     ceste rozhoduje Slovenská správa ciest, nemožno teraz meniť existujúci  

                     zámer. 

                     Dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

- JUHO Contract-Csiba Július - žiadosť o predĺženie nájomnej zmluvy 

- fotokópia žiadosti priložená k zápisnici 

       Mgr. Holková – žiadala v budúcnosti k takýmto žiadostiam uviesť stanovisko 

                                  majet. odd. OcÚ. V uznesení navrhla konštatovať, že žiadateľ nemá 

                                  voči obci dlžoby. 

       P. starosta – dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

       Hlasovanie: všetci za. 

  

- Eva Hrabovszká, N. Zámky - žiadosť o predĺženie nájomnej zmluvy 

- fotokópia žiadosti priložená k zápisnici 

      Mgr. Holková – doporučila súhlasiť s predĺžením nájomnej zmluvy. 

            Pretože iný návrh zo strany poslancov neodznel, p. starosta dal hlasovať o návrhu  

      uznesenia k tomuto bodu jednania. . 

      Hlasovanie: všetci za.  

 

- Oláh Ladislav, N.Zámky, Petőfiho 12 - žiadosť o prenájom nebytového priestoru 

- fotokópia žiadosti priložená k zápisnici 

      Ing. Miškovič – do nájomnej zmluvy žiadal uviesť aj účel prenájmu priestorov. 

      P. starosta – súhlasil s návrhom Ing. Miškoviča. 

      Hlasovanie: všetci za. 

 

- Beh Nesvady - Imeľ - žiadosť predsedu komisie športu o poskytnutí dotácie 

- fotokópia žiadosti predsedu komisie športu OZ Nesvady priložená k zápisnici 

      K predloženej žiadosti poslanci nemali dotazy ani pripomienky. P. starosta dal hlasovať 

      o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

       Hlasovanie: všetci za. 

 

-     Bajčprodukt, s.r.o., Bajč - žiadosť o úpravu nájomného 

             - fotokópia priložená k zápisnici 

             Ing. Takács – poslanecký klub SMK doporučuje žiadosť schváliť a do uznesenia  

                                    navrhol dopísať deň od ktorého sa nájomné znižuje. 

             P. starosta dal hlasovať o upravenom návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

             Hlasovanie: všetci za. 

 

     -       Návrh predsedníčky sociálnej komisie na výmenu členky komisie 

        - návrh priložený k zápisnici 



              Pretože dotazy a pripomienky zo strany poslancov k predloženému návrhu neodzneli, 

              p. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

              Hlasovanie: všetci za.      

 

- Palládio Consulting s.r.o., Bratislava - ponuka na výstavbu priemyselnej zóny  

P. starosta – informoval poslancov o tom, že talianska firma má záujem o výstavbu  

                    priemyselnej zóny v našej obci. Firma sa zaoberá výrobou rôzneho druhu 

                    tovaru pre domáce zvieratá. Vytvorila by v obci cca 500 pracovných  

                    príležitostí. Firma má záujem o uzavretie zmluvy o budúcej zmluve na kúpu 

                    pozemkov.Je však potrebné stanoviť cenu pozemku. Návšteva majiteľa firmy  

                    by sa mala uskutočniť 10.-11.7. 2003.  Dal hlasovať o predloženom návrhu  

                    uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

 Pretože body programu jednania boli vyčerpané, p. starosta otvoril rozpravu 

a interpeláciu poslancov. 

                  

9. Rozprava a interpelácia poslancov       

 

Németh J. – podal informáciu o programe Felsőszentivánskych dní v MR - pripnutie stuhy  

                    k zástave, žiacky futbalový zápas, omša, výstava, kult. program, varenie guláša, 

                    strelecké preteky, atď. 

P. starosta – je potrebné zistiť počet účastníkov na tejto akcii a pripraviť rozpočet výdavkov, 

                    Nakoľko sa počtía s účasťou 2 autobusov, je potrebné zaistiť ubytovanie účastníkov. 

Haris Z. – zistiť ubytovanie detí. 

Ing. Miškovič – do budúcna by bolo potrebné zistiť možnosť úspornejšieho verejného osvetlenia. 

                           Po prijatí opatrení je návratnosť vložených prostriedkov asi 5 rokov. 

Mgr. Holková – konštatovala, že v parku by bolo potrebné osadiť smetné nádoby k lavičkám. 

Németh J. – pri orezávaní konárov stromov žiadal orez vykonať aj v ulici Farské pole, Záhradná. 

Haris Z. – je potrebné kosiť burinu aj pri starom smetisku pri hrádzi rieky Nitra. 

Molnár Z. – staré ihrisko Slávie na Hollého ulici – má ho v prenájme p. Nagy J. a p. Farkas J. 

                    Aký je stav. 

P. prednosta – p. Nagy má podpísanú nájomnú zmluvu, p. Farkaš je v riešení. 

Haris Z. –evidencia poľnohosp. pozemkov – v ostatných obciach už je ukončená. 

P. starosta – v našej obci je v štádiu riešenia, musia sa hľadať vlastníci pôdy.ROEP je rozbehnutý,  

                     riadi to štát, obec je v kontakte s riešiteľom. Je to viazané na finančné prostriedky,  

                     ktoré uvolňuje MF SR. 

 

 

 

              Nakoľko body programu jednania 7. zasadnutia OZ boli vyčerpané, p. starosta 

vzhľadom na to, že každý bod návrhu uznesenia bol zvlášť odhlasovaný, nepovažoval za  

      potrebné o celom uznesení hlasovať, len o dodatkoch, ak ich návrhová komisia prednesie. 

 

Haris Zoltán  - oznámil, že návrhová komisia iný vecný návrh do uznesenia nemá a považuje  

                         uznesenie zo 7. zasadnutia OZ za schválené. 

 

P. starosta - konštatoval, že uznesenie zo 7. zasadnutia obecného zastupiteľstva je platné. 

 

 



Uznesenie Obecného zastupiteľstva Nesvady č. 7/2003 

zo dňa 26. 6. 2003. 

 

I. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

 b e r i e   n a   v e d o m i e  

 informatívnu správu o kontrole plnenia úloh, uznesení a interpelácií poslancov  

     v prednesenom znení. 

 

II. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/ b e r i e   n a   v e d o m i e  správu o plnení rozpočtu obce k 31. 5. 2003 v predloženom znení, 

B/ o d k l a d á   prejednanie predloženého návrhu zmeny rozpočtu obce Nesvady pre rok 2003 

     na júlové zasadnutie OZ, 

       Termín: 31. 7. 2003 

C/ s c h v a ľ u j e 

     a/ prijatie prvého municipálneho úveru vo výške 1,5 mil Sk od Prvej komunálnej banky a.s.   

         Žilina pre účely „Rozšírenie kanalizácie – 1. etapa- účelovo na prechodné vyfinancovanie   

         výstavby kanalizácie v zmysle poskytnutej štátnej dotácie v objeme 3 mil. Sk 

     b/ zaväzuje sa, že bude poukazovať podielové dane na účet č. 3806919001/5600, vedený  

          v PKB a.s. pobočka Komárno počas čerpania úveru 

 

III. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/ b e r i e   n a    v e d o m i e 

     správu o investičných akciách obce Nesvady k 31. 05. 2003 v predloženom znení, 

B/  s c h v a ľ u j e  stanovisko komisie výstavby k predloženej správe. 

 

IV. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

b e r i e   n a   v e d o m i e 

správu za oblasť OBO a CO na území obce Nesvady v predloženom znení. 

 

V. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

s c h v a ľ u j e  

upravený návrh plánu práce Obecného zastupiteľstva obce Nesvady a hlavnej kontrolórky  

obce Nesvady na II. polrok 2003.      

VI. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

s ú h l a s í   s vyplatením odmien funkcionárom obce za I. polrok 2003 takto: 

starosta obce    50% - súčtu platov za I. polrok 2003, 

zástupca starostu obce  50% - súčtu odmien za I. polrok 2003, 

hlavná kontrolórka obce  50% - súčtu platov za I. polrok 2003. 

 

VII. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/ b e r i e   n a    v e d o m i e 

    harmonogram zabezpečenia a program podujatia Nesvadské dni 2003  v predloženom znení, 



B/ d o p o r u č u j e  komisii kultúry zapracovať odznelé pripomienky poslancov do programu  

     Nesvadských dní 2003. 

VIII. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch  

A/ n e p r i j í m a 

     správu o stave zabezpečenia vymáhania pohľadávok obce Nesvady za sledované obdobie, 

B/ u k l a d á  

1. prepracovanú správu predložiť na júlové zasadnutie OZ, 

2. zabezpečiť a prijať účinné opatrenia na vymoženie pohľadávok obce a o výsledku informovať OZ 

Nesvady v mesiaci august 2003 

       Zodpovedný: Imrich Nagy,ved. majet.odd. OcÚ 

       Termín: v texte 

IX. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

s c h v a ľ u j e  

Zmluvu o zriadení spoločného obecného úradu pre úsek výstavby obvodu mesta Hurbanovo 

podľa predloženia. 

X. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/ b e r i e   n a    v e d o m i e 

informáciu predsedu komisie výstavby vo veci prešetrenia oprávnenosti žiadosti nájomcov 

nebytových priestorov na ul. Športová č. 7 Nesvady 

B/ s ú h l a s í  s úpravou výšky nájomného u jednotlivých nájomcov takto: 

1/ na obdobie od 01. 08. 2002 do 30. 09. 2003 všetkým nájomcom v uvedenom objekte znížiť 

nájomné  o 30 % pre: Ing. Karola Berkesa - Zlatníctvo ONYX, Nesvady, Športová 7, Gabrielu 

Kováčovú,    Imeľ č. 808, Ing. Pavola Šáriho, Hurbanovo, Komárňanská 127, Magdalénu Némethovú 

- Artpress,    Hradná 1, Nesvady a pre Ivetu Lábsku- GSM, Nesvady, Športová 7 

2/ na obdobie od 01. 03. 2003 do 31. 05. 2003 nájomcom p. Ing. Šári Pavol a p. Kovácsová  Gabriela 

    znížiť  nájomné o ďalších 10 %. 

 

XI. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/ b e r i e   n a    v e d o m i e 

     informáciu predsedu komisie poľnohospodárstva, miestneho rozvoja a podnikateľských aktivít  

     o stave  riešenia žiadosti Poľovníckeho klubu Agrorent – Srnec Nesvady a Združenia vlastníkov  

     poľovných pozemkov, 

B/ o d k l a d á   rozhodnutie o postúpení poľovného práva na júlové zasadanie OZ. 

           

XII. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

b e r i e   n a    v e d o m i e 

informáciu o stave prác na Územnom pláne obce Nesvady – koncept riešenia a pripomienky. 

 

XIII. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

s ú h l a s í   

s predĺžením nájomnej zmluvy č. 414/96-11 na prenájom objektu na ul. Gútska cesta č. 36 Nesvady pre 

firmu Juho-Contrakt, Csiba Július, za podmienky že nájomné stanovené v pôvodnej zmluve sa zvýši 

o 10%. Doba prenájmu sa stanovuje do 31. 12. 2008. 



XIV. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

s ú h l a s í   s predĺžením nájomnej zmluvy č. 5/2000 na prenájom pozemku parc. č. 49/8 na ul. 

Obchodná  Nesvady pre Evu Hrabovszkú, S.H.Vajanského č. 45 Nové Zámky, za podmienky že 

nájomné stanovené v pôvodnej zmluve sa zvýši o 10%. Doba prenájmu sa stanovuje do 31. 12. 2008. 

 

XV. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

s ú h l a s í    

s prenájmom nebytového priestoru – pivničné priestory nachádzajúce sa pod bývalou lekárňou / priestor 

č. 031/ na ul. Obchodná č.7  Nesvady o výmere 59 m2  pre Ladislava Oláha, Petőfiho č. 12 Nové Zámky, 

pre skladové účely. 

Nájomné stanovuje vo výške 195,- Sk/m2/rok.  Doba prenájmu sa stanovuje do 31. 7. 2008. 

 

XVI. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/ b e r i e   n a    v e d o m i e 

     informáciu predsedu komisie športu a mládeže o poriadaní tradičného behu Nesvady – Imeľ dňa      

     28. 6. 2003 .  

B/ s ú h l a s í   s poskytnutín dotácie na výdavky spojené s behom Nesvady – Imeľ vo výške 10 000,-Sk. 

 

XVII. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

s ú h l a s í    

s úpravou výšky nájomného pre firmu Bajčprodukt spol. s r. o. Bajč z dôvodu výpovede obce Nesvady 

na prenájom časti predmetu nájmu - sklad ovocia súp. číslo 502 v k.ú. obce Bajč. 

Na zostávajúce nehnuteľnosti stanovuje výšku nájomného na 60 000 .- Sk / rok. dňom 1. 7. 2003. 

 

XVIII. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

s ú h l a s í   s výmenou člena sociálnej komisie takto: 

Z členstva komisie uvoľňuje dňom 1. 7. 2003 p. Ildikó Szűcsovú  

Volí za člena komisie dňom 1. 7. 2003 p. Alžbetu Ďurikovú 

 

XIX. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/ b e r i e   n a    v e d o m i e 

     informáciu o predloženom podnikateľskom zámere firmy Palládio consulting s.r.o. v zastúpení  

     talianskeho investora, 

B/ d e k l a r u j e   vážny záujem na vybudovaní priemyselnej zóny na území obce Nesvady, 

C/ ž i a d a   zástupcu investora firmy Palládio consulting s.r.o.  o predloženie oficiálneho 

podnikateľského  

     zámeru so zameraním na: 

- výrobný program 

- počet novovytvorených pracovných miest 

- požiadavku na veľkosť pozemku 

- návrh kúpnej ceny pozemku. 

 

       



 P. starosta na záver poďakoval všetkým poslancom za účasť,  ukončil 7. zasadnutie 

obecného zastupiteľstva. 

 

D.    a.    h. 

 

Ing. Ján Luca       JUDr. Jozef Haris 

prednosta OcÚ              starosta obce 

                 Overovatelia: 

      Németh Július 

      Dudák František 

 

Zapísala: Eva Bryndzová  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


